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„Pitanje je, može li ljudski rod iznijeti unutar svojih vlastitih redova tijelo ljudi koji će 

zadovoljiti izazovu nanošenja poraza vrsti zla koju moramo suočiti sada?“  To je 

izazov koji je LaRouche nabacio pred skupinu suradnika 10. svibnja, pregledavajući 

pogubne krize rata, financijskog raspada i kulturne dekadencije s kojima se planet 

suočava, radi razorne propasti Britanskog carstva i transatlantskog financijskog 

sustava.  LaRouche je ponovno ukazao na strateške intervencije ruskog 

Predsjednika Vladimira Putina kao uzor nužnog načina razmišljanja. 

„To je predstavljalo nedavno iskustvo Putina,“ nastavio je LaRouche, „nakon što je 

započeo pothvatom spašavanja ljudi.  Nakon što je to počeo, radio je na stalnom 

rasponu djelovanja u svrhu pobjede u globalnom ratu.  Ne radi se o pobjediti u ratu u 

smislu ubijanja ljudi; nije to način njegovog rada u nedavnim akcijama.  Nimalo!  Radi 

se o razvoju čovjeka pojedinca, individue unutar nacije, jer to je ključ moći.  

Sposobnost stvoriti nešto bolje nego što je čovječanstvo znalo i doživjelo prije.“ 

Savršen primjer Putinove metode—pokretanje iznenađujućih operacija visikog rizika 

protiv slabog boka, koje obnove moral stanovništva i oplemene njihov život—bio je 

koncert klasične glazbe 5. lipnja na ruševinama rimskog amfiteatra u Palmiri u Siriji, 

kojeg je izveo Mariinski simfonijski orkestar pod dirigentskom palicom Valerija 

Gergieva, kojeg je ruska snimateljska ekipa emitirala diljem cijelog planeta.  No 

činjenica, o kojoj su zapadni mediji vrlo rijetko izveštavali, bila je da je odmah 

sljedeće večeri sirijski orkestar i zbor izveo predstavu na istoj pozornici u Palmiri, i da 



je koncert emitirala uživo u Siriji i Rusiji, ruska snimateljska ekipa koja je ostala da bi 

završila svoju misiju. 

Putin je u razgovoru 10. svibnja s vrhom svog ministarstva obrane i kadrovima 

obrambene industrije, opisao sveukupni uspjeh aktualnih operacija u Siriji, kao 

„potpuni obrat u igri u borbi protiv terorista“, čiji končni cilj je „stvoriti uvjete političkog 

dogovora u zemlji“.  Naglasio je ponovno da se „nada da će mehanizam koji smo 

uspostavili na mjestu s našim partnerima, uključujući i SAD ... donijeti pozitivne i 

radikalne promjene u toj zemlji.“ 

No nemojte čuvati svoj dah čekajući da Obama ili bilo tko od sadašnjih predsjedničkih 

kandidata iz obje stranke, pozitivno odgovori na Putinov poziv, baš kao što se nisu 

pomučili odgovoriti na opetovane poruke kineskog Predsjednika Xi Jinpinga da se 

pridruže velikoj globalnoj izgradnji Novog puta svile, koji počiva na svestranoj ('win-

win') suradnji. 

„Pogledajte cijelu tu kampanju sada, dvije nove predsjedničke karte,“ napomenuo je 

LaRouche.  „Zbog toga će Putin vjerojatno pobijediti u svemu, sa svojim prijateljima.  

Pa ako mi želimo imati ikakva udjela u tome, moramo podići pogled i naučiti zadaću 

koju ovo predstavlja.“ 

LaRouche nastavlja: „Bit je što čovječanstvo nije hrpa predmeta kojima možete 

manipulirati i napraviti igračke koje će plesati za tebe.  Ne funkcionira tako.  Morate 

stvarno stvoriti snagu u čovječanstvu koja je poboljšanje nad prije postojećim 

manifestacijama čovječanstva.  U tom je čitava igra.  I morate rasprostraniti tu vrstu 

razvoja, tako da sam sebe održi.  Većina ljudi jedva ima ikakvu ideju što je istina.  Jer 

misle, 'budimo praktični'.  Tipična glupa osoba u SADu kaže, 'budimo praktični'.  I oni 

tako ostaju glupi.  Kadgod zauzmu taj stav glupi su, smiješni i odvratni. 

„Takvo viđenje postupanja nikad neće postići novo poboljšanje prilika čovječanstva.  

Upravo to je krivo s tim čitavim područjem.  Nemaju odanosti stvaranju nečeg novog, 

jer su preglupi znati što bi to novo trebalo biti.  Radi se o sposobnosti čovječanstva 

razviti unutar ljudske individue takve odlike glede sposobnosti davanja višeg stupnja 

moći cijelom čovječanstvu, kroz samorazvoj ljudskog roda.  To je jedina važna stvar 

.... 

 „Ako razumijete da se važnost stvaralaštva nalazi u razvoju moći čovječjeg uma, a 

bez tog razvoja čovječjeg uma kao takvog, nema tajne [napredovanja], nema ničega.  

Pa kad ismijavam ono što radimo u ovoj organizaciji, ismijavam upravo to. 

„Nismo shvatili hitno pitanje u čemu je pobjeda.  Pobijedite li jer ste premlatili 

drugoga?  Ili ima nešto drugo?  Nije li upravo razvoj ljudske osobe u humanu ličnost, 

gdje ljudska humana ličnost izraste u nešto bolje od jednog pojedinca, individue“? 

11. svibanj 2016. 


